
MOViE MOViE Membership（只適用於太古城中心 MOViE MOViE戲院）一年會籍

（價值＄180），優惠#詳情如下： 

 免費獲贈百老匯院線 2D 贈券兩張 (換領會員卡時即送壹張，生日月份再送壹張) 

 MOViE MOViE Cityplaza 戲院（不包括 MM Moments VIP House）正價戲票

八折 

 於 MOViE MOViE Cityplaza 戲院購買指定美食套餐可享八折優惠 

 憑會員積分於 MOViE MOViE Cityplaza 戲院享有正價戲票買一送一優惠（不適

用於 MM Moments VIP House） 

 於太古城中心 House by kubrick 內享用餐飲或購物均可獲會員優惠 

 免費借用百老匯電影中心 bcinephile 店內超過 3,000 項 blu-ray、DVD 及 CD 

 可優先留座參加 MOViE MOViE 主辦之活動如主題放映會，導演、演員分享會等

等 

 每場放映會首 100 名參加者將會獲得一封 MOViE MOViE 會籍換領信。在

MOVIE MOVIE 太古城中心戲院營業後，參加者需於 2018年 1月 31日前到

MOViE MOViE 太古城中心戲院出示有效的換領信辦理入會手續。 

 

門票換領條款及細則 

 Taikoo Social 用戶可在太古坊康橋大廈 1 樓 ArtisTree，免費換領當天放映門票一張。 

 為換取門票，用戶必須向 ArtisTree 工作人員出示換領版面，並讓職員按「參加比賽」。 

 換領時間為每場節目放映前 30 分鐘。每場放映門票 100 張，先到先得，送完即止。 

 每人只限換領一次，此優惠不可兌換現金。 

 如有任何爭議，太古地產將保留最終決定權。 

 如本條款與細則的中、英文兩個版本有任何抵觸或不相符之處，須以英文版本為準。 

 當你參加這次活動，代表你已接受並同意「Taikoo Social」的條款與細則及收集個人資料聲明。 

 

MOViE MOViE Membership 一年會籍條款及細則 

 MOViE MOViE Membership 會籍換領信不能當作會員證使用，亦不可享有會員優惠 

 每封 MOViE MOViE Membership 會籍換領信只能換取一個 MOViE MOViE Membership 會籍 

 MOViE MOViE Membership 會籍換領信影印本無效 

 MOViE MOViE Membership 會籍換領信不能兌換現金；如遺失或損毀亦不獲補發 

 MOViE MOViE Membership 會籍換領信必須具備指定之印鑑方為有效 

 MOViE MOViE 保留修改細則的權利及最終決定權 

 具體開業日期請關注 MOViE MOViE by bc 之 Facebook 主頁及 MOViE MOViE 網站。 

# 所有優惠及均受條款及細則約束。詳請情留意 MOViE MOViE by bc 之 Facebook 主頁。 

 



MOViE MOViE Membership Benefits  

(Only Applicable to MOViE MOViE Cityplaza) 

 2x Broadway Circuit 2D complimentary tickets (1x upon MOViE MOViE 

Membership redemption; 1x during your birthday month) 

 20% discount on regular priced movie tickets at MOViE MOViE Cityplaza 

(except MM Moments VIP House) 

 20% off designated combos at MOViE MOViE Cityplaza 

 Buy-1-get-1-free ticket offer with your bonus points at MOViE MOViE 

Cityplaza (except MM Moments VIP House) 

 Exclusive benefits on dining or purchases at House by kubrick at Cityplaza  

 Free library membership - borrow from over 3,000 movies (Blu-ray, DVD & 

VCD) at Broadway Cinematheque’s bcinephile counter  

 Priority seat reservation for MOViE MOViE special events, screenings, 

sharing sessions etc. 

 The first 100 guests of each screening will receive a redemption letter and 

guest should activate the membership with the redemption letter at MOViE 

MOViE Cityplaza Cinema by 31 January 2018 

 

Ticket redemption T&C 

 The users of Taikoo Social are entitled to redeem a free ticket at ArtisTree, 1/F Cambridge 

House, Taikoo Place.  

 To redeem this offer, users are required to present the offer in Taikoo Social to the reception 

staff, and allow the staff to click “Confirm” button on the screen.  

 The redemption is only valid at 30 minutes before every screening. 100 tickets will be offered 

per screening on a first-come-first-served basis.  

 Each user is entitled to one redemption only and the offer cannot be exchanged for cash.  

 Should any disputes arise, the decision of Swire Properties Limited shall be final.  

 If there is any inconsistency or ambiguity between the English version and the Chinese 

version of the Terms & Conditions, the English version shall prevail.  

 Claiming this offer means you accept our Terms and Conditions and Personal Information 

Collection Statement of ‘Taikoo Social‘.  

 

MOViE MOViE Membership T&C 

 MOViE MOViE Membership redemption letter cannot be used in place of your membership 

card 

 One redemption letter can be used to redeem one MOViE MOViE Membership only 

 Copies of this MOViE MOViE Membership redemption letter are invalid. 

 MOViE MOViE Membership redemption letter cannot be redeemed for cash. It will not be 

reissued if lost or damaged.  



 MOViE MOViE Membership redemption letter is valid only with an official chop.  

 MOViE MOViE reserves the right of final decision in all matters relating to MOViE MOViE 

Membership. 

 Please refer to“MOViE MOViE by bc” Facebook page or MOViE MOViE official website for 

cinema opening information. 

 

# Terms & Conditions apply. Please refer to our Facebook page “MOViE MOViE by bc” for details. 

 


